
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

 

П Р О Т О К О Л   №  20 

десятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 15 грудня 2022 року  м. Кропивницький 

  

Онлайн-трансляція засідання не здійснювалась. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою електронної 

системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати! 

На десяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 26 депутатів. Відсутні 17 депутатів. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Колюка О.С. запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам'ять 

кожного, хто віддав своє життя, відстоюючи свободу і незалежність 

держави, згадати та віддати шану ліквідаторам наслідків аварії на ЧАЕС, 

які 36 років тому ціною свого життя змогли здолати страшну трагедію  

ХХ століття. Зазначив, що традиційно день вшанування ліквідаторів в 

Україні відбувається 14 грудня. 
 

Секретар міської ради Колюка О.С. та заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради Мосін О.В. вручили Сертифікати 

на отримання стипендії міського голови кращим спортсменам і тренерам 

міста. 

 

Колюка О.С.: 
Шановні депутати, депутатки! 
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У роботі десятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть участь: 

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу; 

Ремез О.Ю. – заступник керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області. 

Член робочої президії, голова постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на місці.  

 

Шановні депутати, депутатки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. 

 

Секретар міської ради поінформував про ініціативу громадської 

організації ‟Серця матерів та ветеранів війни Кропивницького” зробити 

подарунок захисникам з військової частини 3011 (Національна гвардія) до Дня 

Святого Миколая та оплатити вартість автомобіля для мобільної групи 

знищення дронів Shahed-136 над Кіровоградською областю. Волонтерами 

ініційовано доставку автомобіля. Звернувся з проханням до депутатів 

долучитися до гарної справи.  

 

Колюка О.С. нагадав, що відповідно до статті 16 Закону України  

‟Про статус депутатів місцевих рад”, враховуючи рішення міської ради  

від 19 грудня 2018 року № 2189 ‟Про звіти депутатів міської ради перед 

виборцями”, депутат міської ради періодично, але не рідше одного разу на рік, 

зобов'язаний звітувати про свою роботу перед виборцями відповідного 

виборчого округу, об'єднаннями громадян. Перший квартал кожного 

наступного року визначено як граничний термін для проведення депутатами 

звітів за попередній рік. Форму звітності визначають самі депутати. 

Рекомендував депутатам спланувати роботу таким чином, щоб відповідна 

інформація в електронному вигляді у першому кварталі 2023 року була надана 

до управління апарату міської ради. 

 
Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), висловила 

зауваження стосовно висвітлення інформації на офіційному вебсайті 

Кропивницької міської ради після введення в дію воєнного стану в Україні, а 

саме:  

щодо обмеження в доступі до інформації про депутатський корпус 

міської ради, графіків прийому виборців, звітів, відсутності оприлюднених 
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проєктів рішень виконавчого комітету та проєктів порядків денних його 

засідань.   

Відзначила, що не вбачає причин для обмеження публічного доступу до 

зазначеної інформації.  

 

Колюка О.С. прокоментував, що інформація, яка до введення в дію 

воєнного стану оприлюднювалася на офіційному вебсайті Кропивницької 

міської ради, обмежена в доступі за ініціативи та на прохання депутатів 

міської ради. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), відзначила 

необхідність затвердження Стратегічного плану розвитку міста відповідно 

до статті 11 Статуту територіальної громади міста Кропивницького, 

Генерального плану міста, Стратегії економічного та соціального розвитку 

територіальної громади, Плану дій сталого енергетичного розвитку та 

інших нормативних документів, без яких гальмуватиметься розбудова і 

залучення інвестицій до бюджету територіальної громади міста. Побажала 

депутатам міської ради у 2023 році вийти на новий рівень ефективних 

комунікацій, створити потужну синергію, завдяки якій неможливого буде 

мало, всім присутнім – перемоги і миру. 

 

Колюка О.С. закликав депутатів до оперативної роботи. Нагадав про 

алгоритм дій у разі повітряної тривоги.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Мною було запропоновано, а депутатами підтримано перенесення часу 

початку пленарного засідання сесії з 10.00 на 8.30. Це пов’язано з графіком 

планових відключень електроенергії, відповідно до якого у будівлі міської 

ради з 12.00 до 14.00 може бути відсутнє світло. 

Пропоную через дві години – о 10.30, зробити 10-хвилинну перерву, після 

якої продовжити роботу пленарного засідання та оперативно розглянути 

питання.  

Чи є заперечення щодо такого порядку роботи? Немає. 

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
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Шановні депутати! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання. Він складається  

з 43 загальних та шести земельних питань. 

Вчора, на погоджувальній раді секретаря міської ради з керівниками 

депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій було запропоновано 

включити до порядку денного ще два додаткових питання: 

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 932 ‟Про затвердження Програми запобігання 

надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)”, проєкт рішення за реєстраційним № 1454 (доопрацьований); 

‟Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради  

від 05 червня 2018 року № 1719 ‟Про затвердження Програми спільного 

фінансування та підтримки об’єднань співвласників багатоквартирних 

будинків у місті Кропивницькому на 2018-2021 роки” (зі змінами)”, проєкт 

рішення за реєстраційним № 1455. Матеріали вам роздано. 

 

Враховуючи наявність доповнень, пропоную перелік додаткових питань 

до порядку денного дев’ятої сесії, який складається з 43 загальних та шести 

земельних питань, взяти за основу. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію доповнити перелік додаткових питань 

до порядку денного дев’ятої сесії, а саме включити додаткові питання, 

запропоновані на погоджувальній раді. 

Перше питання – ‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської 

ради від 25 листопада 2021 року № 932 ‟Про затвердження Програми 

запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”, проєкт рішення за реєстраційним № 1454 

(доопрацьований). Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
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Ставлю на голосування пропозицію доповнити перелік додаткових 

питань до порядку денного дев’ятої сесії питанням ‟Про внесення змін та 

доповнень до рішення міської ради від 05 червня 2018 року № 1719  

‟Про затвердження Програми спільного фінансування та підтримки об’єднань 

співвласників багатоквартирних будинків у місті Кропивницькому  

на 2018-2021 роки” (зі змінами)”, проєкт рішення за реєстраційним № 1455. 

Прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную включити додаткові питання до порядку денного дев’ятої сесії 

міської ради та затвердити в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1409 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати! 

Пропоную наступний порядок розгляду питань порядку денного: два 

додаткових питання, запропонованих на погоджувальній раді (проєкти рішень 

за реєстраційними № 1454, 1455) розглянути після питання за порядковим 

номером 41 (проєкт рішення за реєстраційним № 1432, доповідач – Віктор 

Лєвашов, завідувач сектору мобілізаційної роботи та територіальної оборони 

міської ради). 

Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
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Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів є запити, прошу їх оголосити. 

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), оголосила 

депутатський запит про звернення депутатів Кропивницької міської ради 

восьмого скликання до Президента України, Верховної Ради України щодо 

прийняття та підписання Закону про заборону діяльності Української 

Православної Церкви, що перебуває в єдності з російською православною 

церквою та є її складовою частиною. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть виступи у депутатів? 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”): 

Без сумніву необхідно підтримати озвучений депутатський запит, але 

юридично правильно оформити відповідний проєкт рішення згідно з вимогами 

чинного законодавства, а саме: 

1. Підтримати депутатський запит депутатки міської ради О.Ткаченко.  

2. Надіслати звернення депутатів Кропивницької міської ради восьмого 

скликання до Президента України, Верховної Ради України. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть ще запитання, виступи по суті депутатського запиту? Немає. 

Пропоную: 

1. Підтримати депутатський запит депутатки міської ради О.Ткаченко про 

звернення депутатів Кропивницької міської ради восьмого скликання до 

Президента України, Верховної Ради України щодо прийняття та підписання 

Закону про заборону діяльності Української Православної Церкви, що 

перебуває в єдності з російською православною церквою та є її складовою 

частиною.  

2. Доручити управлінню апарату Кропивницької міської ради надіслати 

копію рішення та звернення депутатів Кропивницької міської ради восьмого 

скликання до Президента України, Верховної Ради України. 

В робочому порядку управління апарату міської ради відпрацює це 

питання відповідно до доручень, але суть звернення не змінюється.  
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Доручення О.Колюки – виконавчим органам Кропивницької міської ради 

опрацювати депутатський запит депутатки міської ради О.Ткаченко та 

надати депутатці та секретарю міської ради інформацію щодо наявності 

договорів оренди чи користування міським комунальним майном структурами 

Української Православної Церкви до наступного засідання сесії. 

 

Хто за таку пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги! 

Нам важливо продемонструвати одностайність у цьому питанні, тому на 

прохання депутата Стрижакова А.О. пропоную повернутися до голосування 

щодо депутатського запиту депутатки О.Ткаченко. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
 

Колюка О.С.: 

Повторно ставлю на голосування депутатський запит депутатки 

О.Ткаченко. 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
 

Прийнято рішення № 1410 “Про звернення депутатів Кропивницької 

міської ради восьмого скликання до Президента України, Верховної Ради 

України щодо прийняття та підписання Закону про заборону діяльності 

Української Православної Церкви, що перебуває в єдності з російською 

православною церквою та є її складовою частиною” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Чи будуть ще депутатські запити? 

 

Саєнко І.В., депутат міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”), оголосив депутатський запит 

(додається) щодо вжиття заходів для забезпечення обладнанням для 

резервного живлення світлофорних об’єктів міської громади. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), підтримала  

депутатський запит Саєнка І.В.  

Висловила зауваження до виконавчих органів міської ради щодо 

відсутності вуличного освітлення на дорогах міста у темний час доби. 

Відзначила, що в усіх обласних центрах України таке освітлення працює, 

зменшена лише кількість світлоточок.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”): 

Шановні колеги! 

Я повністю підтримую озвучений депутатський запит. Проте, на мою 

думку, проблему не вдасться вирішити лише за допомогою встановлення 

джерел безперебійного живлення, тому що вони просто не встигатимуть 

заряджатися.  

Необхідно більш предметно підійти до вирішення цього питання та окрім 

встановлення джерел безперебійного живлення визначити перелік 

пріоритетних перехресть, де обов’язково має бути регулювальник.  

Пропоную Головному управлінню житлово-комунального господарства 

спільно з управлінням патрульної поліції в Кіровоградській області 

Департаменту патрульної поліції визначити перелік пріоритетних перехресть 

зі світлофорним регулюванням у м. Кропивницькому для встановлення систем 

автономного живлення та регулювання дорожнього руху. 

 

Колюка О.С.: 
Ігоре Валерійовичу! 

Ви не заперечуєте, щоб врахувати пропозицію депутата Цертія О.М. у 

тексті запиту? Ні. 

Ставлю на голосування наступний текст запиту: 
 

1. Підтримати депутатський запит І.Саєнка (з урахуванням пропозиції 

депутата Цертія О.М.) щодо вжиття заходів для забезпечення обладнанням 

для резервного живлення світлофорних об’єктів міської громади (додається). 
 

2. Головному управлінню житлово-комунального господарства міської 

ради опрацювати депутатський запит та підготувати інформацію про 
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виконання цього рішення депутату міської ради І.Саєнку та управлінню 

апарату міської ради в місячний строк.  
 

3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на постійну комісію 

міської ради з питань житлово-комунального господарства та транспорту, 

заступника міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради 

О.Вергуна. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1411 “Про депутатський запит депутата 

Кропивницької міської ради І.Саєнка” (додається). 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1414. Доповідачка Бочкова Л.Т. – 

начальник фінансового управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. доповіла про етапи формування проєкту бюджету 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік, детально 

пояснила його структуру, основні показники, особливості дохідної та 

видаткової частин.  

 

Під час доповіді здійснювалась презентація з демонстрацією слайдів. 

 

Відзначила, що відповідно до листа Міністерства фінансів  

України щодо проєкту розподілу освітньої субвенції станом на  

15 грудня 2022 року підготовлені уточнення до проєкту рішення № 1414 в 

частині зменшення субвенцій по галузі освіти на 1 705 600 грн, а саме: 

           гривень 

 Проєкт бюджету Зміни 

субвенцій 

Уточнений 

проєкт 

бюджету 

Разом доходів 2 854 571 400 -1 705 600 2 852 865 800 

з них:    

40000000 Офіційні трансферти 435 372 600 -1 705 600 433 667 000 

41033900 ‟Освітня субвенція з 

державного бюджету місцевим 

бюджетам” 

427 107 300 -744 900 426 362 400 
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41051000 ‟Субвенція з 

місцевого бюджету на 

здійснення переданих видатків 

у сфері освіти за рахунок 

коштів освітньої субвенції” 

6 911 800 -918 300 5 993 500 

41051200 ‟Субвенція з 

місцевого бюджету на надання 

державної підтримки особам з 

особливими освітніми 

потребами за рахунок 

відповідної субвенції з 

державного бюджету” 

1 353 500 -42 400 1 311 100 

Всього видатків 2 854 571 400 -1 705 600 2 852 865 800 

з них:    

0600000 Управління освіти 1 382 452 600 -1 705 600 1 380 747 000 

0611931 ‟Надання загальної 

середньої освіти закладами 

загальної середньої освіти” 

392 003 300 -744 900 391 258 400 

0611052 ‟Забезпечення 

діяльності інклюзивно-

ресурсних центрів за рахунок 

освітньої субвенції” 

6 911 800 -918 300 5 993 500 

0611200 ‟Надання освіти за 

рахунок субвенції з 

державного бюджету місцевим 

бюджетам на надання 

державної підтримки особам з 

особливими освітніми  

потребами” 

1 353 500 -42 400 1 311 100 

 

Запропонувала прийняти проєкт рішення № 1414 в цілому з урахуванням 

уточнених показників міжбюджетних трансфертів та внесення відповідних 

змін до текстової частини та додатків 1, 3, 4, 6.  

 

Бірець Д.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Пропозиція”), як голова постійної комісії міської ради з питань бюджету 

та податкової політики відзначив роботу, проведену з метою підготовки 

проєкту бюджету Кропивницької міської територіальної громади  

на 2023 рік. Наголосив, що проєкт бюджету є соціально орієнтованим. 

Закликав депутатів не вносити неузгоджених пропозицій та підтримати 

проєкт рішення № 1414 в цілому з урахуванням уточнених показників 

міжбюджетних трансфертів.  

 

 



11 
 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати! 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення?  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”): 

У мене будуть пропозиції, тому прошу взяти проєкт рішення № 1414 за 

основу.  

 

Колюка О.С.: 
Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1414 за 

основу. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Яремчук В.С.: 

За рекомендацією постійної комісії міської ради з питань екології, 

земельних відносин та комунальної власності пропоную внести зміни до 

проєкту рішення № 1414, а саме: 

збільшити у 2023 році фінансування на утримання та розвиток 

автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури міста на 1 000 000 гривень 

за рахунок зменшення видатків на забезпечення виконання Програми 

висвітлення діяльності Кропивницької міської ради та її виконавчого комітету 

на 2023-2025 роки на 1 000 000 гривень та передбачити ці кошти на ремонт 

тротуарів.  

На наступний рік на транспорт та транспортну інфраструктуру, дорожнє 

господарство запланована колосально мала сума. 

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), наголосив, що над формуванням 

проєкту бюджету Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік 

працювала робоча група, до складу якої увійшли представники від всіх 

депутатських фракцій, представлених у Кропивницькій міській раді восьмого 

скликання. До складу постійної комісії міської ради з питань бюджету та 

податкової політики також входять депутати від всіх фракцій, які, всупереч 

зауваженням та наявним пропозиціям щодо деяких статей бюджету, дійшли 

згоди та погодили проєкт рішення № 1414 у розданому депутатам вигляді. 

Відзначив, що в країні йде війна, в тому числі у інформаційному просторі. Під 
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час обговорення цього питання робочою групою та профільною постійною 

комісією зазначалося, що витрати на забезпечення виконання Програми 

висвітлення діяльності Кропивницької міської ради та її виконавчого 

комітету на 2023-2025 роки мають бути переглянуті, а саме в частині 

змісту та способів донесення інформації до мешканців міста.  

Запропонував прийняти проєкт рішення № 1414 в цілому з урахуванням 

уточнених показників міжбюджетних трансфертів. 

 

Мосін О.В., заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради, відзначив, що бюджет Кропивницької міської територіальної 

громади на 2023 рік – це головний фінансовий документ, який передбачає 

забезпечення, в тому числі, перемоги у війні. Над формуванням проєкту 

бюджету працювали представники від всіх депутатських фракцій та всі 

виконавчі органи Кропивницької міської ради. Пояснив, що проведена 

надскладна, кропітка робота. 

Закликав депутатів прийняти головний фінансовий документ 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023 рік в цілому з 

урахуванням уточнених показників міжбюджетних трансфертів.  

Поінформував про ситуацію щодо забезпечення стабільного 

функціонування енергетичної системи у місті після систематичних ворожих 

ракетних ударів по енергетичних об’єктах Україні та пояснив причини 

відсутності вуличного освітлення у місті в темний період доби.  

Відзначив, що завдяки згуртованій роботі міської ради, виконавчого 

комітету, виконавчих органів міської ради життєдіяльність міста 

забезпечена.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання, виступи? 

Прошу врахувати, що проєкт бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік збалансований в частині доходів і видатків 

та між програмами.  

На мою думку, зараз недоцільно збільшувати фінансування однієї 

програми за рахунок зменшення фінансування іншої. Впевнений, якщо 

протягом року виникне потреба у додатковому виділенні коштів на ремонт 

доріг, то для проведення відповідних робіт можна буде залучити резерви.  
 

Валентино Сергіївно! 

Ви наполягаєте на своїй пропозиції?  

 

Яремчук В.С.: 

Зауважу, що проєкт бюджету територіальної громади має розглядатися 

всіма постійними комісіями ради, без огляду на напрямок їх роботи. Це 

передбачено законодавством.  

Постійна комісія міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності, як і комісія з питань бюджету та податкової політики, 
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має право розглядати проєкт бюджету територіальної громади та 

рекомендувати внести правки.  

Я наполягаю на голосуванні, оскільки це пропозиція постійної комісії. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності, озвучену 

депутаткою Яремчук В.С. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 12, 

“проти” – 7, 

“утримались” – 9, 

“не голосували” – 3. 

Не прийнято. 

 

Більше немає пропозицій? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1414 в 

цілому з урахуванням уточнених показників міжбюджетних трансфертів. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1412 “Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023 рік” (додається).  

 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1059 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2022 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1445 (доопрацьований). Доповідачка Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила підстави щодо підготовки доопрацьованого 

проєкту рішення № 1445 та основні його положення.  

Озвучила рекомендацію постійної комісії міської ради з питань бюджету 

та податкової політики внести зміни до доопрацьованого проєкту рішення  

№ 1445, а саме: 
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1. Враховуючи пропозиції Департаменту соціальної політики, управління 

молоді та спорту міської ради, внести наступні зміни до показників видатків 

бюджету територіальної громади на 2022 рік (додатки 3, 5): 

 

 

Головний розпорядник/КТПКВК МБ 

Загальний 

фонд 

(видатки 

споживання) 

З них: 

оплата 

праці 

Разом 

Департамент соціальної політики +353 000  +353 000 

0813242 ‟Інші заходи у сфері 

соціального захисту і соціального 

забезпечення” 

+353 000  +353 000 

Управління молоді та спорту -353 000 -285 000 -353 000 

1115031 ‟Утримання та навчально-

тренувальна робота комунальних 

дитячо-юнацьких спортивних шкіл” 

-353 000 -285 000 -353 000 

Всього видатків  -285 000  

 

2. Внести відповідні зміни до текстової частини проєкту рішення,  

а саме у підпункті 2 цифри ‟2 504 029 569,50” замінити цифрами 

‟2 504 382 569,50”. 

Звернулася з проханням підтримати доопрацьований проєкт рішення 

№ 1445 в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань бюджету та податкової політики. 

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1445 

за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії з питань 

бюджету та податкової політики. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1413 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1059 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2022 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 02 лютого 2021 року № 94     

‟Про затвердження Програми забезпечення умов діяльності депутатів міської 



15 
 

ради на 2021-2023 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1415. Доповідачка Масло Л.Я. – начальник управління апарату міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1415 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1414 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 02 лютого 2021 року № 94 ‟Про затвердження Програми 

забезпечення умов діяльності депутатів міської ради на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження перспективного плану роботи міської ради на 2023 рік”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1400. Доповідачка Масло Л.Я. – 

начальник управління апарату міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1400 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1415 “Про затвердження перспективного плану 

роботи міської ради на 2023 рік” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради від 02.02.2021 № 47  

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1430. Доповідачка  

Масло Л.Я. – начальник управління апарату міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1430 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1416 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення міської ради від 02.02.2021 № 47 (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження передавального акта та перейменування закладу освіти”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1449. Доповідачка Васильєва О.К. – 

начальник відділу юридичного та фінансового забезпечення управління освіти 

міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1449 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1417 “Про затвердження передавального акта 

та перейменування закладу освіти” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 93 ‟Про затвердження Міської програми 

профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1391 (доопрацьований). 

Доповідач Шишко О.М. – начальник управління з питань запобігання і 

виявлення корупції міської ради. 

 

Шишко О.М. озвучив доповнення до доопрацьованого проєкту рішення 

№ 1391. Запропонував у пункті 7 змін до заходів з реалізації Міської програми  

профілактики та протидії злочинності “Безпечне місто” на 2021-2023 роки 

після слів ‟автотранспорту” доповнити словами ‟причепа-платформи”. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1391 

за основу і в цілому з доповненням. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1418 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 93  

‟Про затвердження Міської програми профілактики та протидії 

злочинності ‟Безпечне місто” на 2021-2023 роки” (зі змінами)” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу матеріально-технічних цінностей”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1397. Доповідач Шишко О.М. – начальник управління  з 

питань запобігання і виявлення корупції міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1397 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1419 “Про передачу матеріально-технічних 

цінностей” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної підтримки 

окремих категорій населення Кропивницької міської територіальної громади 

на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1416 

(доопрацьований). Доповідачка Вовк Ю.М. – директор департаменту 

соціальної політики міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1416 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1420 “Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023-2025 роки” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Комплексної програми підтримки учасників АТО, ООС, 

бойових дій у зв'язку з військовою агресією російської федерації проти 

України та  членів їх сімей на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1447 (доопрацьований). Доповідачка Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1447 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1421 “Про затвердження Комплексної 

програми підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з  

військовою агресією російської федерації проти України та членів їх 

сімей на 2023-2025 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми соціальної підтримки, розвитку та становлення 

сімей, дітей та молоді м. Кропивницького на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1448 (доопрацьований). Доповідачка Вовк Ю.М. – 

директор департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1448 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1422 “Про затвердження Програми соціальної 

підтримки, розвитку та становлення сімей, дітей та молоді  

м. Кропивницького на 2023-2025 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення доповнень до рішення міської ради від 17 січня 2017 року  

№ 760 ‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної 

підтримки окремих категорій населення міста на 2017-2022 роки”  

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1439 (доопрацьований). 

Доповідачка Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської 

ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1439 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1423 “Про внесення доповнень до рішення 

міської ради від 17 січня 2017 року № 760 ‟Про затвердження Програми 

соціального захисту та соціальної підтримки окремих категорій 

населення міста на 2017-2022 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 17 січня 2017 року № 759  

‟Про затвердження Комплексної програми підтримки учасників 

антитерористичної операції, операції Об’єднаних сил в східних областях 

України та членів їх сімей на 2017-2022 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1446 (доопрацьований). Доповідачка Вовк Ю.М. – 

директор департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1446 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1424 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 17 січня 2017 року № 759 ‟Про затвердження Комплексної 

програми підтримки учасників антитерористичної операції, операції 

Об’єднаних сил в східних областях України та членів їх сімей  

на 2017–2022 роки”(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про створення служби ‟Соціальне таксі” Комунальної установи 

‟Кропивницький міський територіальний центр соціального обслуговування 

(надання соціальних послуг)” Кропивницької міської ради”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1319 (доопрацьований). Доповідачка Вовк Ю.М. – 

директор департаменту соціальної політики міської ради. 

 

Вовк Ю.М. пояснила підстави щодо підготовки доопрацьованого проєкту 

рішення № 1319.  

Озвучила рекомендацію постійної комісії міської ради з питань охорони 

здоров’я, освіти, соціальної політики, культури та спорту, а саме виключити 

з пункту 3.8 розділу 3 ‟ПОРЯДОК НАДАННЯ ТРАНСПОРТНОЇ ПОСЛУГИ 

ТА УМОВИ ВИКОРИСТАННЯ АВТОТРАНСПОРТУ” проєкту Положення про 

організацію роботи служби ‟Соціальне таксі” Комунальної установи 

‟Кропивницький міський територіальний центр соціального обслуговування 

(надання соціальних послуг)” Кропивницької міської ради абзац 9: 

‟перевезення громадян, які мають в особистому користуванні та в 

користуванні законних представників автомобіль, в тому числі отриманий 

через органи соціального захисту населення”. 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), як голова постійної комісії міської ради з 

питань охорони здоров’я, освіти, соціальної політики, культури та спорту 

прокоментувала рекомендацію постійної комісії. Пояснила, що зазначений 

абзац пропонується виключити з метою уникнення дискримінації громадян за 

майновим статусом.  

 

Колюка О.С.: 
Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1319 

за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради 
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з питань охорони здоров’я, освіти, соціальної політики, культури та спорту. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1425 “Про створення служби ‟Соціальне таксі” 

Комунальної установи ‟Кропивницький міський територіальний центр 

соціального обслуговування (надання соціальних послуг)” 

Кропивницької міської ради” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 939 ‟Про затвердження Програми забезпечення 

житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх 

числа на 2022-2024 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1401 

(доопрацьований). Доповідачка Тимоховська Т.М. – начальник управління з 

питань захисту прав дітей міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1401 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1426 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 939  

‟Про затвердження Програми забезпечення житлом дітей-сиріт,  

дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа  

на 2022-2024 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Міської програми соціально-правового захисту дітей, 

профілактики правопорушень у дитячому середовищі та популяризації 

сімейних форм виховання на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за 
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реєстраційним № 1403. Доповідачка Тимоховська Т.М. – начальник 

управління з питань захисту прав дітей міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1403 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1427 “Про затвердження Міської програми 

соціально-правового захисту дітей, профілактики правопорушень у 

дитячому середовищі та популяризації сімейних форм виховання  

на 2023-2025 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 14 лютого 2020 року № 3107 

‟Про затвердження Міської програми соціально-правового захисту дітей, 

профілактики правопорушень у дитячому середовищі та популяризації 

сімейних форм виховання на 2020-2022 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1402. Доповідачка Тимоховська Т.М. – начальник 

управління з питань захисту прав дітей міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1402 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1428 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 14 лютого 2020 року № 3107 ‟Про затвердження Міської 

програми соціально-правового захисту дітей, профілактики 

правопорушень у дитячому середовищі та популяризації сімейних форм 

виховання на 2020-2022 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового 

розвитку на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1413 (доопрацьований). Доповідачка Бабаєва О.В. – начальник управління 

інформаційних технологій міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1413 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1429 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  

‟Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового 

розвитку на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1452 (доопрацьований). Доповідачка Бабаєва О.В. – начальник управління 

інформаційних технологій міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1452 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1430 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  

‟Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження галузевої Програми сприяння розвитку громадянського 

суспільства ‟Діалог” на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1440. Доповідачка Горбенко О.А. – начальник відділу комунікацій з 

громадськістю міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1440 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1431 “Про затвердження галузевої  

Програми сприяння розвитку громадянського суспільства ‟Діалог”  

на 2023-2025 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 14 лютого 2020 року № 3125 ‟Про затвердження Програми сприяння 

розвитку громадянського суспільства в місті Кропивницькому  

на 2020-2022 роки ‟Діалог”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1443. 

Доповідачка Горбенко О.А. – начальник відділу комунікацій з громадськістю 

міської ради. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), запитала, чи 

пропонується у 2023 році фінансувати громадські організації з бюджету 

міської територіальної громади. Звернулась з проханням назвати ці 

організації та поінформувати про кошти, які планується виділити на 

зазначені цілі. 

 

Горбенко О.А. пояснила, що проєктом рішення № 1443 пропонується 

внести зміни до Програми сприяння розвитку громадянського суспільства в 

місті Кропивницькому на 2020-2022 роки ‟Діалог”. Поінформувала, що у  

2022 році відбувся конкурс проєктів, проводилися конкурсні процедури, 

визначено переможців, але укласти договори з громадськими організаціями на 

реалізацію проєктів не було можливості у зв’язку із введенням в Україні 

воєнного стану та враховуючи вимоги постанови Кабінету Міністрів України  



25 
 

від 07 травня 2022 року № 590 ‟Про внесення змін до деяких постанов 

Кабінету Міністрів України щодо будівельних робіт”. Відзначила, що згідно 

зі змінами, внесеними до постанови Кабінету Міністрів України  

від 12 жовтня 2011 року № 1049 ‟Про затвердження Порядку проведення 

конкурсу з визначення програм (проєктів, заходів), розроблених інститутами 

громадянського суспільства, для виконання (реалізації) яких надається 

фінансова підтримка” в липні 2022 року, у 2023-2025 роках передбачається 

фінансування проєктів. У 2023 році пропонується фінансування в  

сумі 200 тис. грн (чотири організації зможуть отримати по 50 тис. грн). 

 

Яремчук В.С. запропонувала під час коригування бюджету Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023 рік розглянути можливість внесення 

змін до Програми сприяння розвитку громадянського суспільства “Діалог” на 

2023-2025 роки в частині збільшення у 2023 році видатків на підтримку 

громадських ініціатив та стимулювання участі інститутів громадянського 

суспільства у розвитку міста. Наголосила, що в країні окрім медійного діє 

волонтерський ‟фронт”. У місті активно працюють волонтерські 

спільноти, благодійні фонди та громадські організації, які потребують 

фінансової підтримки. Рекомендувала застосовувати інший формат щодо 

фінансування громадських та благодійних організацій.  

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1443 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1432 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 14 лютого 2020 року № 3125  

‟Про затвердження Програми сприяння розвитку громадянського 

суспільства в місті Кропивницькому на 2020-2022 роки ‟Діалог” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Як і було визначено на початку пленарного засідання, оголошується 

перерва на 10 хвилин.  

 

Після перерви об 11.00. 
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Колюка О.С.: 

Шановні колеги! 

Прошу зайняти робочі місця та зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Після перерви зареєструвалося 30 депутатів, відсутні 13 депутатів. 

Кворум, необхідний  для продовження роботи сесії, є. 

 

Продовжуємо розгляд питань порядку денного.  

Розглядаємо питання “Про затвердження Програми розвитку туристичної 

галузі міста Кропивницького на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1417 (доопрацьований). Доповідачка Назарець А.Ф. – 

начальник управління культури і туризму міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1417 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 10. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Прошу бути уважнішими! 

Надійшла пропозиція від депутатів повернутися до голосування щодо 

доопрацьованого проєкту рішення № 1417. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти доопрацьований проєкт 

рішення № 1417 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1433 “Про затвердження Програми розвитку 

туристичної галузі міста Кропивницького на 2023-2025 роки” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 14 лютого 2020 року № 3121 

‟Про затвердження Програми розвитку туристичної галузі  

міста Кропивницького на 2020-2022 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1429. Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник управління 

культури і туризму міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1429 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1434 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 14 лютого 2020 року № 3121 ‟Про затвердження Програми 

розвитку туристичної галузі міста Кропивницького на 2020-2022 роки”  

(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 96 ‟Про затвердження Програми розвитку культури 

в м. Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1418. Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник управління 

культури і туризму міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1418 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1435 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 96  

‟Про затвердження Програми розвитку культури в м. Кропивницькому 

на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в 

місті Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1433 (доопрацьований). Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1433 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1436 “Про внесення змін та доповнень до  

рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року  

№ 105 ‟Про затвердження Комплексної програми розвитку  

житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 932 ‟Про затвердження Програми запобігання 

надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1434 (доопрацьований). 

Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-

комунального господарства міської ради. 
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Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

 

Кухаренко В.І. на прохання депутатки Яремчук В.С. пояснив зміни до 

Програми запобігання надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 

2022-2024 роки. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1434 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1437 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 932  

‟Про затвердження Програми запобігання надзвичайним ситуаціям та 

ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 92 ‟Про затвердження Програми розвитку галузі 

охорони здоров’я на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1435 (доопрацьований). Доповідачка Макарук О.О. – 

начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1435 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1438 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 92  

‟Про затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров’я  

на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 944 ‟Про затвердження Програми 

територіальної оборони та підтримання постійної мобілізаційної готовності 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1428. Доповідач Житник В.П. – начальник управління 

транспорту та зв’язку міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1428 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1439 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944  

‟Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 

постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 16 грудня 2021 року № 1062 ‟Про затвердження Програми розвитку 

міського пасажирського транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому на                                

2021-2024 роки (в новій редакції)” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1437 (доопрацьований). Доповідач Житник В.П. – начальник 

управління транспорту та зв’язку міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1437 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1440 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 16 грудня 2021 року № 1062  
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‟Про затвердження Програми розвитку міського пасажирського 

транспорту та зв’язку у м. Кропивницькому на 2021-2024 роки (в новій 

редакції)” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту комунального підприємства ‟Електротранс” 

Кропивницької міської ради в новій редакції”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1444. Доповідач Житник В.П. – начальник управління 

транспорту та зв’язку міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1444 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1441 “Про затвердження Статуту 

комунального підприємства ‟Електротранс” Кропивницької міської 

ради в новій редакції” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1438. 

Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління капітального будівництва 

міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1438 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 
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Прийнято рішення № 1442 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнення до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 87 ‟Про затвердження Програми розвитку фізичної 

культури і спорту в місті Кропивницькому на 2021-2024 роки” (зі змінами)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1441. Доповідачка Черкасська К.В. – 

заступник начальника управління молоді та спорту міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1441 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 1443 “Про внесення змін та доповнення до  

рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 87  

‟Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту в місті 

Кропивницькому на 2021-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішень Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 88 ‟Про затвердження Міської програми ‟Молодь” 

на 2021-2023 роки” (зі змінами), № 89 ‟Про затвердження Міської програми 

підтримки сімей на 2021-2023 роки” (зі змінами), № 90 ‟Про затвердження 

Міської програми відпочинку та оздоровлення дітей на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1442. Доповідачка  

Черкасська К.В. – заступник начальника управління молоді та спорту міської 

ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1442 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1444 “Про внесення змін до рішень 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 88  

‟Про затвердження Міської програми ‟Молодь” на 2021-2023 роки”  

(зі змінами), № 89 ‟Про затвердження Міської програми підтримки сімей  

на 2021-2023 роки” (зі змінами), № 90 ‟Про затвердження Міської 

програми відпочинку та оздоровлення дітей на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 березня 2021 року № 173 ‟Про затвердження Програми економічного і 

соціального розвитку міста Кропивницького на 2021 рік та основних напрямів 

розвитку на 2022 і 2023 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1436 

(доопрацьований). Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), порушила 

питання щодо необхідності створення Стратегічного плану розвитку міста 

Кропивницького. Запропонувала на початку 2023 року поновити роботу над 

його розробкою.  

 

Колюка О.С.: 
Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1436 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1445 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 березня 2021 року № 173  

‟Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку міста 
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Кропивницького на 2021 рік та основних напрямів розвитку  

на 2022 і 2023 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Плану діяльності Кропивницької міської ради з підготовки 

проєктів регуляторних актів на 2023 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1389. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1389 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 1446 “Про затвердження Плану діяльності 

Кропивницької міської ради з підготовки проєктів регуляторних актів  

на 2023 рік” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про встановлення мінімальної вартості місячної оренди 1 кв. м загальної 

площі нерухомого майна фізичних осіб”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1431. Доповідач Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1431 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1447 “Про встановлення мінімальної вартості 

місячної оренди 1 кв. м загальної площі нерухомого майна фізичних осіб” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми паспортизації нерухомих пам’яток культурної 

спадщини міста Кропивницького на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1396. Доповідачка Мартинова І.В. – т.в.о. начальника 

управління містобудування та архітектури міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1396 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1448 “Про затвердження Програми 

паспортизації нерухомих пам’яток культурної спадщини  

міста Кропивницького на 2023-2025 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми з розвитку персоналу в Кропивницькій міській 

раді на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1398. 

Доповідачка Громко С.П. – заступник начальника управління персоналу 

міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1398 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1449 “Про затвердження Програми з розвитку 

персоналу в Кропивницькій міській раді на 2023-2025 роки” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми висвітлення діяльності Кропивницької міської 

ради та її виконавчого комітету на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за 
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реєстраційним № 1404 (доопрацьований). Доповідач Якунін С.В. – начальник 

відділу по роботі із засобами масової інформації міської ради. 

 

Якунін С.В. доповів по суті питання. Відзначив, що в умовах воєнного 

стану інформаційна складова діяльності Кропивницької міської ради є 

надзвичайно важливою, адже забезпечує право територіальної громади на 

інформацію, а це – безпека. Проєкт Програми висвітлення діяльності 

Кропивницької міської ради та її виконавчого комітету на 2023-2025 роки 

сприятиме створенню єдиного інформаційного простору в умовах воєнного 

стану, оперативному інформуванню мешканців про діяльність міської ради 

та її виконавчих органів, систематичному оприлюдненню офіційної 

інформації про явища та процеси, які відбуваються в економічній, соціальній 

та інших сферах. Поінформував, що бюджет проєкту Програми 

запропонований в сумі 2 150 000 грн. Передбачається співпраця з друкованими 

та електронними засобами масової інформації, з телевізійними компаніями 

та станціями радіомовлення.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення?  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), погодилась, 

що під час війни медійна складова є важливою, але вона має бути 

ефективною. Висловила зауваження щодо висвітлення новин на різних 

інтернет-ресурсах. Відзначила, що з року в рік міською радою фінансуються 

одні й ті ж самі телеканали, друковані видання. Журналісти перестали бути 

креативними. Зауважила, що необхідно змінити підходи та створити умови 

для розвитку журналістики у місті. 

 

Колюка О.С.: 

Які будуть пропозиції? 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1404 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1450 “Про затвердження Програми 

висвітлення діяльності Кропивницької міської ради та її виконавчого 

комітету на 2023-2025 роки” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу майна”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1432. Доповідач 

Лєвашов В.В. – завідувач сектору мобілізаційної роботи та територіальної 

оборони міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1432 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1451 “Про передачу майна” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 932 ‟Про затвердження Програми запобігання 

надзвичайним ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1454 (доопрацьований). 

Доповідач Коваленко С.М. – начальник відділу з питань надзвичайних 

ситуацій та цивільного захисту населення міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1454 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1452 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 932  

‟Про затвердження Програми запобігання надзвичайним ситуаціям та 

ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки”(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради  

від 05 червня 2018 року № 1719 ‟Про затвердження Програми спільного 
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фінансування та підтримки об’єднань співвласників багатоквартирних 

будинків у місті Кропивницькому на 2018-2021 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1455. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник 

Головного управління житлово-комунального господарства міської ради. 

 

Кухаренко В.І. на прохання депутатки Яремчук В.С. пояснив зміни, які 

пропонується внести до Програми спільного фінансування та підтримки 

об’єднань співвласників багатоквартирних будинків у місті Кропивницькому 

на 2018-2021 роки, розподіл фінансового ресурсу на виконання Програми у 

2023 році та порядок часткового відшкодування вартості незалежних 

джерел електричної енергії (генераторів), придбаних об’єднаннями 

співвласників багатоквартирних будинків.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1455 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1453 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення міської ради від 05 червня 2018 року № 1719 ‟Про затвердження 

Програми спільного фінансування та підтримки об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків у місті Кропивницькому на 2018-2021 роки”  

(зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми розвитку земельних відносин Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1419. Доповідач Лунгол Р.С. – начальник управління 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища 

міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1419 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1454 “Про затвердження Програми розвитку 

земельних відносин Кропивницької міської територіальної громади  

на 2023-2025 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 101 ‟Про затвердження Програми 

природоохоронних заходів місцевого значення на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1399. Доповідач  

Лунгол Р.С. – начальник управління земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища міської ради. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1399 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1455 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 101  

‟Про затвердження Програми природоохоронних заходів місцевого 

значення на 2021-2023 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду питань порядку денного щодо регулювання 

земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені управлінням земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища та погоджені постійною 

комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 
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Доповідач Лунгол Р.С., начальник управління земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища міської ради, коротко надає 

роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних 

матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ “Про надання КП ‟Електротранс” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельних ділянок по 

місту Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1405. 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1405 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1456 “Про надання КП ‟Електротранс” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок по місту Кропивницькому” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Електротранс” у постійне користування земельних 

ділянок по місту Кропивницькому”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1380.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1380 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1457 “Про передачу КП ‟Електротранс” у 

постійне користування земельних ділянок по місту Кропивницькому” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КНП ‟Поліклінічне об'єднання” дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  
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по вул. Вокзальній (біля будинку № 31)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1395.  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1395 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1458 “Про надання КНП ‟Поліклінічне 

об'єднання” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Вокзальній (біля будинку 

№ 31)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПП ‟Компанія Росток-агро” в оренду земельної ділянки   

по вул. Аджамській, 27”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1450.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 35 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1450 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1459 “Про передачу ПП ‟Компанія  

Росток-агро” в оренду земельної ділянки по вул. Аджамській, 27” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟Нафтогаз Біоенергія-А” в оренду земельної ділянки по 

вул. Енергетиків, 20-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1453 

(доопрацьований).  

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти доопрацьований проєкт рішення № 1453 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1460 “Про передачу ТОВ ‟Нафтогаз  

Біоенергія-А” в оренду земельної ділянки по вул. Енергетиків, 20-а” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” договору оренди землі по  

вул. Великій Перспективній, 76-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1423.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання щодо проєкту рішення? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1423 за 

основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1461 “Про поновлення  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” договору оренди землі по  

вул. Великій Перспективній, 76-а” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”? 

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟Рівні можливості”), подякувала депутатам за співпрацю, 

активну громадянську позицію, внесок кожного у боротьбу за незалежність, 

збереження територіальної цілісності України. Звернулась з проханням 

долучитися до ініціативи громадської організації ‟Серця матерів та 

ветеранів війни Кропивницького”, про яку на початку пленарного засідання 

поінформував секретар міської ради.  

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги! 

Пропоную завершити десяте засідання дев’ятої сесії. Сесію не 

закриваємо. 

Про дату та час проведення наступного засідання дев’ятої сесії міської 

ради вам буде повідомлено заздалегідь. 

Дякую усім за роботу! 

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 
 


